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Verksamhetsberättelse 2022 
 

 

Styrelsen för Sveriges Skogstjänstemannaförening lämnar följande verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2022. 

 

 

 

Styrelsens sammansättning  
Styrelsen har haft följande sammansättning under verksamhetsåret 2022 

 

Ordinarie ledamöter 

Ordförande  Thomas Esbjörnsson Örnsköldsvik klubb 447 

Vice ordförande Martin Norberg Bjästa ’’ 442 

Kassör Sven-Erik Sjöberg Orsa ’’ 430 

Sekreterare Yvonne Hedman Nordlander   Svärdsjö ” 437 

Övriga ledamöter Anders Englund Arbrå ” 439 

 Mårten Gustafsson Köping ” 439 

 Fredrik Allemog Hörby ” 435 

 

Suppleanter Emil Arvidsson Vedevåg ” 441 

 Petter Huuva Luleå ” 433 

 Robert Andersson Gällstad ” 435 

 Henrik Nordlund Glimåkra ” 435 

 

 

 

Revisorer, ordinarie Tommy Lag Tierp ” 437 

 Olof Djus Våmhus ” 441 

 

Revisorer, suppleanter Erik Alne Vikbolandet  ” 435 

 Peter Dahlbom Rättvik ”  441 

   

 

 

 

Information om styrelsen.  

Styrelsen tillträdde den 1:a januari och har under året hållit 4 möten varav 2 har varit digitala. 
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Antal medlemmar 20221231  

 
Under 2022 har medlemsantalet minskat med 35 aktiva.  
 
Klubb Namn Aktiva Pensionär/ 

Passiv 

Studerande 

430 SSF-klubb Sverige 144 44 1 

433 SCA Skog SSF-klubb 71 20  

434 Sydved AB SSF-klubb 18 5  
435 Södra Skogsägarna SSF-klubb 140 20  
436 Holmen Skog SSF-klubb 43 19  
437 Stora Enso Skog SSF-klubb 94 57 24  
439 Mellanskog SSF-klubb 85 14 1 
440 Norraskog SSF-klubb 85 11  
441 Billerud SSF-klubb 57 13  
442 Rundvirke Skog AB SSF-klubb 25 1  
446 Skogssällskapet SSF-klubb 16 5  
447 Sveaskog SSF-klubb 126 35  
452 Biometria SSF-klubb 33 6  
456 Vida Skog AB SSF-klubb 7 1  
000 Ingen klubb registrerad 2 0  
     
     
     
     

   Aktiva Passiva Studerande  

Antal medlemmar 2022-12-31 906 221 2  

Antal medlemmar 2021-12-31 941 225 7 

Antal medlemmar 2020-12-31 992 225 7  

Antal medlemmar 2019-12-31 1001 231 10 

Antal medlemmar 2018-12-31 1056 242 12  

Antal medlemmar 2017-12-31 1081 257   19  

Antal medlemmar 2016-12-31 1113 297 28 

Antal medlemmar 2015-12-31 1116 329 27 

Antal medlemmar 2014-12-31 1148 346 24 

Antal medlemmar 2013-12-31 1188 356 18 

Antal medlemmar 2012-12-31 1243 368 

Antal medlemmar 2011-12-31 1274 393 

Antal medlemmar 2010-12-31 1272 411 

Antal medlemmar 2009-12-31 1283 436 

Antal medlemmar 2008-12-31 1300 464 

Antal medlemmar 2007-12-31 1329 384 

Antal medlemmar 2006-12-31 1423 514 

Antal medlemmar 2005-12-31 1447 542 

Antal medlemmar 2004-12-31 1462 419 

Antal medlemmar 2003-12-31 1455 581 

Antal medlemmar 2002-12-31 1490 586 

Antal medlemmar 2001-12-31 1468 651 
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Representation  
Styrelsens ledamöter har representerat föreningen i ett flertal sammanhang. Följande 

sammanställning redovisar de viktigaste uppdragen. 

 

 

Union of European Foresters, UEF.  

 

SSF är medlemmar i Union of European Forester UEF. UEF är en intresseförening för 

skogstjänstemän inom Europa. Föreningen har 25 medlemsorganisationer i 21 länder med 

totalt ca 85 000 medlemmar.  

Under 2022 har UEF jobbat med att få till representation i EU-kommissionens olika utskott 

för skog. De grupper som vi har deltagit i har delvis ombildats. Vi anordnade också ett ”round 

table meeting” i Bryssel för de intresseorganisationer som står oss närmast, för att utverka en 

strategi för bearbetning och påverkan på skogspolitiken. Övrigt påverkansarbete som UEF 

normalt bedriver har skett på distans. Antalet ”stora frågor” har fortsatt att öka under 2022, 

samtidigt som nätverkandet har varit svårare. Webbmöten har styrelsen haft en gång i 

månaden. Upprop i skogsfrågor har fortsatt att aktualiserats främst frågor som berör skogens 

brukande, skogsindustrins hållbarhetsstämpel och koldioxidbindning. 

Årets Governing Council Meeting hölls i Helsingfors och Finland bjöd på varmt väder och 

bra seminarier.  

SSF innehar fortsatt en styrelseplats i UEF genom Mårten Gustafsson 

Kontakten med medlemmarna sker genom hemsidan http://european-foresters.org/ 

samt ett årsmöte Governing Council Meeting. 

Vart fjärde år hålls en Kongress då valen till styrelsen sker. Styrelsen består av sju personer. 

Under 2021 beslutades att Sverige och SSF står som värd för GCM 2023 i Färna, 

Skinnskatteberg och planering har pågått sedan sensommaren 2022 

 

Styrelsen består nu av: 

President                                    Michael Diemer                      Tyskland 

V.President                                Anna Petrakieva                      Bulgarien 

V.President                                Tomasz Markiewicz                Polen 

V.President                                Ilpo Puputti                              Finland 

Sekreterare                                 Thomas Baschny                     Österrike 

V.Sekreterare         Mårten Gustafsson                   Sverige 

Kassör                                       Fracois Xavier Nicot                Frankrike 

 

Nordic Foresters, NF  

 

NFs årsmöte 25-28 augusti  2022 

 

 Mötet ägde rum i Höga Kusten. ST stod som värdar och för ordförandeskapet Danska  

fackföreningen  DSL 

Årsmötet hölls 26 /8 Dagsläget för skogsbranschen i de nordiska länderna gicks igenom och 

hur det ser ut exempelvis avseende löne- och anställningsfrågor mm. 

Den 27-28/8 var det exkursionsdagar och vi besökte Hemsö fästning och fick insikt om vårt 

försvar (från förr) och i dagens osäkra läge påmindes om att detta snart kan behövas igen. 

Vi besökte också det världsberömda gin destilleriet Härnö Gin samt även Museet 

Mannaminne i Nordingrå (Hjärtat i Höga kusten). 

http://european-foresters.org/
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Ledarnas kongress  
 

Kongressen ägde rum den 31 maj till 2 juni på Uppsala Konsert & Kongress. 

SSF representerades av Thomas som enda kongressombud eftersom vi nu har blivit färre än 

1000 medlemmar som är gräns för när vi får vara ytterligare ett kongressombud. 

Kongress hålls vartannat år men val av styrelse sker vart fjärde år. Den här kongressen 

innehöll styrelseval och det blev omval av styrelseordförande. Anders Miller är ordförande 

fram till 2026.  

Totalt behandlades 36 motioner och i de allra flesta så blev det förbundsstyrelsens förslag som 

fick bifall. En motion krävde ajournering och vi fortsatte dag tre med den och det var Motion 

15 Stärk satsningen på att få fram fler företrädare. Det som gjorde att den tog tid att 

besluta var framförallt lite otydligheter i skrivningen som ledde till att det blev oklarheter över 

ansvar.  

Kongressmiddagen på Norrlands Nation i deras anrika lokaler. Mycket trevligt i väldigt 

trevlig miljö.   

Kongressen avslutades lagom till lunch dag tre. Några personliga reflektioner som jag gjorde 

var att det är viktigt att vi träffas branschöverskridande. Ska man ha en chans till ökat 

nätverkande så är kongressen väldigt viktig.  

 

Förbundsråd/Branschträffar   

 

Förbundsstyrelsen kontakt med föreningarna sker via Förbundsråd och Branschdagar. Vid 

Förbundsråden träffas Förbundsstyrelsen och föreningarnas ordförande. När det gäller 

Branschdagarna kan varje förening komma med tre representanter.  

Agenda 2030 är aktuellt även för Ledarna. Arbetet inleddes vid förbundsrådet den 27:e 

oktober där en presentation av vad det innebär visades men också ett medskick till varje 

branschförening att börja titta på vad det innebär för oss. Vi har även jobbat med frågan om 

hur det utökade stödet till föreningarna från Ledarna ska utformas och finansieras. 

Branchdagarna är ett bra tillfälle för de olika föreningarna att träffas och utbyta erfarenheter. 

Novembermötet var det första fysiska mötet sedan pandemin startade.  

Förbundsråd och Branschdagar hålls normalt två gånger vardera under året. 

 

Skogsbrukets Yrkesnämnd (SYN)  

 

Anna Nilsson har under 2022 varit vår delegat i SYN men i slutet av året avgick hon som vårt 

förhandlingsombud och ersattes av Mardjan Dubois som nu också valts in i SYN:s styrelse 

 

Parternas mål med SYN är att verka för säkrad försörjning av efterfrågad kompetens och 

förbättrad arbetsmiljö som leder till långsiktigt ökad produktivitet i skogsbruket. 

SYN håller löpande kontakt med organisationer och myndigheter, bevakar utvecklingen inom 

arbetsområdet och avger remissyttranden. En viktig uppgift är att främja kontakterna mellan 

arbetsliv och skola samt att medverka till att yrkeskunnig arbetskraft utbildas och fortbildas 

 

Styrelse SYN 

 

Gröna Arbetsgivare 

• Mats Söderström, Mellanskog. Ordf. 

• Anders Öhman, Anders Öhman Skog AB 

• Mattias Torger, Sveaskog 
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GS-Facket 

• Magnus Lindberg, vice ordf. 

• Kenneth Edvardsson 

 

Ledarna 

• Mardjan Dubois 

 

LRF Skogsägarna 

• Elin Sunesdotter 

 

SE Skogsentreprenörerna 

• Håkan Nilsson, Skogsentreprenad AB. BR Nilsson 

 

Skogsbrukets framtida kompetensförsörjning är högprioriterat för SYN. 

• SYN påverkar, bevakar och deltar i arbetet med att göra 

yrkesutbildningen anpassad till branschens behov. 

• Yrkesutbildningar ska i högre grad styras av näringslivets behov och det är 

därför viktigt att SYN redogör för behoven till Skolverket och Myndigheten 

för yrkeshögskolan. 

• Vi arbetar även för att få till stånd studievägar för vuxna som vill in i 

skogsbranschen men som saknar relevant utbildning. Dessa s.k. yrkesbytare 

hamnar idag mellan stolarna. 

• SYN bevakar och skriver remissvar på statliga utredningar som rör 

kompetensförsörjning inom skogsbruket. 

• Aktuellt just nu är en kartläggning av jämställdhetsarbetet inom skogsbruket 

och finansieras via Centralfonden. 

 
 

Sociala medier  
 

 

Yvonne Hedman Nordlander är webmaster. 
 

SSF har en hemsida som är lätt att hitta till via Ledarnas sida. Föreningens medlemstidning 

SSF-nytt finns på hemsidan där även nyheter som berör branschen finns i nyhetsflödet. På 

hemsidan, Facebook, Instagram och Linkedin finns utrymme för viktiga branschfrågor och 

diskussioner med och mellan medlemmar. 
  

På våra sociala medier lägger vi bland annat upp information om årsmöte, 

ordförandekongressen Skogsbrynet, stämma, kongress, NF och UEF. Under 2022 hade vi på 

Facebook 10 inlägg och i genomsnitt 10 inlägg per år de senaste fem åren. Fjolårets antal 

följare hade vid årsskiftet ökat till 111 (104) under 2022 (2021). Hela styrelsen är 

administratörer på Facebooksidan för att kunna skapa inlägg från olika delar av landet och 

olika delar av verksamheten med intentionen att följarna alltid ska finna något nytt att läsa 

om. Vi tar ett gemensamt ansvarar för att hålla sociala medier uppdaterade och diskussionerna 

givande. På Linkedin och Instagram är vi rätt nya men har gjort 3 stycken inlägg under 2022.  
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Verksamhet  
Styrelsen bedriver aktiviteter och nedan följer de viktigaste. 
 

 

Skogsbrynet  

Skogsbrynet är SSFs ordförandekonferens och genomfördes återigen till sjöss. Nytt för i år 

var att även de rekryteringsansvariga ute i klubbarna var inbjudna. Vi träffades efter lunch den 

4:e oktober för ett inledande möte på Ledarnas kontor där programmet i huvudsak var att 

lyssna på två intressanta presentationer. Den första genomfördes av Anna Thoursie, 

chefsekonom på Ledarna, som presenterade det ekonomiska läget men också en historisk 

återblick. Den andra presentationen var Mumtaz Integration, en dragning om problematik och 

möjligheter med att integreras in i det svenska arbetslivet. Efteråt förflyttade vi oss till Viking 

Lines färja Cinderella och fortsatte Skogsbrynet där. Skogsbrynet avslutades den 5:e oktober 

när vi återigen anlöpte hamn. Det var 19 mötesdeltagare, varav 6 från styrelsen. 

 

Som förberedelse inför Skogsbrynet så hade vi dessutom redan den 30:e augusti ett 

ordförandemöte digitalt via Teams med 11 deltagare där vi gick igenom det aktuella läget hos 

de föreningar som deltog. Mycket handlade om hur intensivt det varit på grund av 

högkonjunktur men också hur coronan har påverkat arbetet. Vi bestämde också ett antal 

punkter som skulle lyftas på kommande Skogsbryn.  

 

De punkter som avhandlades på Skogsbrynet var: 

• Nyrekrytering av medlemmar 

• ”Märket” Förhållningssätt från Ledarna SSF 

• Lokala tillämpningsavtal, vilka har? Och hur fungerar de? 

• Tjänstebilar, hur agerar företagen? 

• Det nya normal, hur ser kontoren ut och hur tänker man med kontor med ökat 

hemarbete? 

• Stress och stresshantering. Hur gör företagen för att motverka? 

• Myndighetskraven ökar, påverkan på personalen? Kollektivavtalet löper ut 31 mars-

23, vad bör vi försöka få in i det nya? 

• Automile/Eazyfleet/Abak 

• Rekryteringsgruppen 

• Referat till SSF nytt 
 

 

En av de stora positiva delarna med Skogsbrynet är att få möjlighet att utbyta erfarenheter 

med varandra och få en inblick i hur det fackliga arbetet fungerar i andra företag.  Alla 

närvarande konstaterade att denna typ av träffar är mycket viktiga och värdefulla.  

 

SSF-nytt  

Redaktionsrådet för SSFnytt har bestått av Sven-Erik Sjöberg, redaktör och ansvarig utgivare, 

Thomas Esbjörnsson, Martin Norberg, Yvonne Hedman Nordlander, Mårten Gustafsson och 

Fredrik Allemog. Den har skickats ut via mail vid fyra tillfällen. De som fortsättningsvis 

önskar få SSFnytt i pappersformat får anmäla det till redaktören.  
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Rekrytering  

 

Nyrekryteringen av medlemmar blir en ödesfråga närmaste åren. På stämman 2021 beslutades 

att utse en ”rekryteringsansvarig” i varje klubb som tar extra ansvar att alla nyanställda blir 

ordentligt kontaktade. Till skogsbrynet 2022 hade 5 klubbar utsett sina rekryteringsansvariga. 

Sveaskog, Mellanskog, Rundvirke, Södra och Billerud  

Under skogsbrynet samlades den gruppen enskilt för att bestämma prioriterade områden att 

börja med. Prio 1 är att alla nyanställda ska få en personlig kontakt med oss. Till detta ska ett 

informationskoncept tas fram, till stöd för kontakten.  

I SSF-styrelsen utsågs en samordnare för gruppen, Mårten Gustafsson. Kvartalsvisa 

avstämningar blir ambitionen till att börja med. Förutom det rekryteringsarbete som sker på 

företagen, sker det i huvudsak på skolorna och deras näringslivsdagar. Under 2022 deltog vi 

inte på någon sådan. Vi försöker vara närvarande vid Skogsmästarskolan i Skinnskatteberg, 

Gammelkroppa, SLU Umeå och Växjö. I Växjö har vi fått kontakt med skolan och hoppas 

åka dit med en mindre delegation från SSF så fort omständigheterna tillåter.  Mårten 

Gustafsson ansvarar för Skinnskatteberg och Thomas Esbjörnsson har bevakat Umeå. För 

Gammelkroppa ansvarar Mårten Gustafsson och Sven-Erik Sjöberg. För Växjö, 

Linnéuniversitetet, ansvarar Mårten Gustafsson och Fredrik Allemog. 

 

 

Näringslivsutskottet på Skogis  

2022 har inget deltagande skett på Märgträffen eftersom det kolliderade med ett möte på 

Ledarna. 

 

 

Förhandlingsdelegationen Gröna arbetsgivare  

Förhandlingsgruppen hade uppstartsmöte inför kommande avtalsrörelse den 29:e september. 

Då träffades vi tvärs över branscherna för att lyssna av vad förbundsstyrelsen tycker är viktigt 

i kommande förhandling men vi hann också lyssna av närstående branscher vad de vill driva. 

Med nytt branschombud i Mardjan Dubois känns det viktigt att vi har bra dialog med henne 

för att förstå vad hon också vill driva. Vi har också haft ett uppsamlingsmöte med henne men 

det stora arbetet kommer att ske under början av 2023. I förhandlingsdelegationen har 

Thomas Esbjörnsson, Martin Norberg och Fredrik Allemog ingått. 

 

 

Ledarnas föreningskoordinator  

Den vardagliga kontakten sker via vår föreningskoordinator på Ledarna som har varit Sofia 

Löfberg. 

 

 

SSFs ombudsman/avtalsansvarig  

Anna Nilsson avgick under 2022 som avtalsansvarig och branschombudsman för SSF 

Ledarna och ny är Mardjan Dubois 
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Sammanfattning                                                                                                               
 

2022 startade med att vi började se ljuset i mörkret efter pandemin. Så var känslan fram till 

den 24:e februari då Ryssland anföll Ukraina. Till en början trodde nog alla att det här är 

något som blir snabbt överstökat och där Ryssland skulle annektera Ukraina väldigt snabbt. 

Så har det inte alls visat sig bli och konsekvenserna med ett långvarigt krig och dessutom en 

fördröjd ekonomisk effekt av pandemin har lett till väldigt hög inflation i Sverige och Europa.  

Vi tillhör en bransch som går väldigt bra under svåra tider. Effekten av pandemin har gjort att 

efterfrågan på sågat virke varit väldigt hög under större delen av året även om timmerpriserna 

sjunkit mycket under hösten. Vi har en situation där massavedspriset är ”all time high” och 

det är stor efterfrågan och brist på just massaved. Konkurrensen om massaveden ökade 

dessutom under senare delen av hösten då kraftvärmeverken började stå utan råvara och 

äntligen började betala för råvaran. Att kraftvärmeverken återigen vill ha mycket råvara beror 

främst på att energipriserna skjutit i höjden och bristen på energi har lett till att alla som kan 

producera energi vill göra det. För 2023 ser vi fram emot att det ekonomiska läget börjar 

stabilisera sig och att avtalsförhandlingarna går i lås. 

 

Styrelsen tackar för förtroendet att leda SSF:s verksamhet. 

 

 
 

 

 

 

 

 

Örnsköldsvik den 19 januari 2023 

 

 

 

Thomas Esbjörnsson Yvonne Hedman Nordlander Anders Englund 

   

 

 

Martin Norberg Sven-Erik Sjöberg  Mårten Gustafsson 

 

 

 

Fredrik Allemog   

Fredrik Allemog (16 feb 2023 10:23 GMT+1)

Martin Norberg (16 feb 2023 12:53 GMT+1)
Martin Norberg

Anders Englund (16 feb 2023 13:01 GMT+1)

Sven-Erik Sjöberg (16 feb 2023 13:27 GMT+1)
Sven-Erik Sjöberg

Thomas Esbjörnsson (16 feb 2023 13:28 GMT+1)
Thomas Esbjörnsson

https://sveaskog.eu1.echosign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
https://secure.eu1.adobesign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
https://sveaskog.eu1.echosign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
https://sveaskog.eu1.echosign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
https://sveaskog.eu1.echosign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
https://supucansign.eu1.echosign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
https://sveaskog.eu1.echosign.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAArsc_ERKrfdutUcSP3IVs1YFOlhoXLtFx
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